
Protokół Nr 2/06 
 

z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty 
dnia 19 grudnia 2006 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 
 

 Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000  
Zakończenie posiedzenia godz. 1140 

 
Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła  przewodnicząca komisji ElŜbieta Kucaj , która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu  oraz Wójt Gminy , Zastępca i Skarbnik Gminy .  
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady . 
W części posiedzenia uczestniczył Przewodniczący Rady . 
Radny nieobecny : Kochaniec Adam – nieobecność usprawiedliwiona  
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne opinie i stanowiska . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomienie pisemnie otrzymując 
materiały .  
Odczytany przez przewodniczącą porządek posiedzenia w niŜej wymienionym brzmieniu 
został przez komisję przyjęty jednogłośnie tj . 4 głosami „za:” :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Dyskusja nad projektem budŜetu gminy na 2007 rok  
   Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard  
   Szczeciński na 2007 r. 
 4.Zaopiniowanie pozostałych projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 29 grudnia  
    2006r. 
5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 1/06 z  poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania.  
W tej części posiedzenia głos zabrał przewodniczący rady Jerzy Wojciechowski , który 
poruszył sprawę opracowania  planu pracy rady na rok 2007 , a planu pracy komisji 
rewizyjnej , gdzie wczoraj przewodniczący równieŜ uczestniczył w  posiedzeniu komisji 
rewizyjnej  , poruszając ten temat . 
Przewodniczący powiedział ,Ŝe proponuje aby kontrole były zlecane  przez radę gminy , jako 
kontrole doraźne z określonym celem tj. tematem i terminem .  
Przewodniczący równieŜ poinformował komisję ile odbyło się w gminie kontroli 
przeprowadzonych  przez RIO czy NIK  i były to kontrole wcześnie zapowiedziane i trwające  
okres  wskazany w piśmie  . 
Przewodniczący powiedział m.in  ,Ŝe nie ma nic przeciwko temu aby były kontrole , ale  jako 
przewodniczący rady to proponuje  , by zastąpić to „oceną” czy „analizą „i tutaj odniósł się do 
propozycji planu pracy komisji rewizyjnej . 
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Wójt Gminy przedstawiając  swoje stanowisko do tego tematu powiedział ,Ŝe mu nie  
przeszkadza czy to będzie „ kontrola” czy „ analiza” . 
Radny Klim – wypowiadając się w tej kwestii  powiedział ,Ŝe przewodniczący ma rację . 
Przewodnicząca  zapoznała komisję z propozycjami przewodniczącego rady  odnośnie 
zagadnień dla   komisji rewizyjnej  , gdzie zostały praktycznie ujęte wszystkie tematy 
zgłoszone przez komisję rewizyjną . Komisja jednogłośnie przyjęła propozycje .  
Przewodniczący podsumowując zaznaczył , Ŝe są to tylko jego propozycje , a następnie 
odniósł się do projektu uchwały w sprawie ustalenia  wynagrodzenia wójta , iŜ 
wynagrodzenie pozostaje w tej samej wysokości , a jest taki wymógł prawny. 
Ad.3 
Przewodnicząca komisji odczytała projekt uchwały Nr III/10/06 w sprawie uchwalenia 
budŜetu Gminy Stargard |Szczeciński na 2007 rok  i poprosiła o uwagi i zapytania . 
Wójt Gminy – poinformował członków komisji , Ŝe komisja rewizyjna przyjęła wniosek o 
wykreślenie  z projektu uchwały  pkt 4 § 13 . Dalej wójt powiedział ,Ŝe zapis jest zgodny z 
prawem , uzasadnienie komisji  było ,Ŝe rada gminy uchwałą wskazała bank do obsługi . 
Komisja odnosząc się do wniosku komisji rewizyjnej , po zapoznaniu się z opinią RIO i 
wypowiedzią skarbnika gminy jednogłośnie zdecydowała , aby pozostawić w projekcie 
uchwały zapis pkt 4 § 13. 
W trakcie dyskusji członkowie komisji dyskutowali na temat wyposaŜania placów zabaw dla 
dzieci , iŜ muszą to być urządzenia posiadające certyfikaty i tutaj wójt odniósł się do 
wyposaŜenia placu zabaw w Sownie  ,iŜ jest osoba która wykonałaby to za nieduŜe pieniądze, 
ale musi być certyfikat .  
Radny Klim zaproponował ,aby starać się o środki unijne na wyposaŜenie placów zabaw , 
dalej równieŜ zaproponował ,aby moŜe dwie lub trzy rady sołeckie złoŜyły się i kupiły duŜy 
namiot na róŜne imprezy okolicznościowe .  
Wójt Gminy odnosząc się do tych propozycji wyjaśnił ,aby otrzymać środki unijne trzeba 
mieć zapisane swoje w budŜecie , odnośnie zakupu  namiotu to byłoby najlepiej , aby kaŜde 
sołectwo miało swój namiot i tutaj skarbnik gminy przypomniała ,Ŝe zapisane środki rad 
sołeckich muszą być wydane zgodnie z zapisem w budŜecie  ,  a przesunięcie juŜ na inny cel  
to musi być uchwała rady gminy . 
Skarbnik Gminy poinformował o dwóch błędach w projekcie budŜetu , które zostały juŜ 
skorygowane przed wysłaniem projektu budŜetu  do RIO , radni nanieśli zmiany . 
Radny Grabski – zapytał się o  moŜliwość budowy świetlicy w Barzkowicach . 
Wójt Gminy – odpowiadając powiedział ,Ŝe nie moŜna ująć wszystkich świetlic , potrzeby 
odnośnie świetlic są duŜe , w Barzkowicach korzystamy z pomieszczenia w szkole .  
Radny Klim- wyraził swoją prośbę , aby termin rozpoczęcia prac był w odpowiedniej porze tj. 
np. wiosna  , dalej poinformował Ŝe prowadzone są rozmowy z urzędem miasta na temat 
remontu  drogi -„betonówki”  , a co z udziałem gminy . 
Wójt Gminy – odpowiadając wyjaśnił ,Ŝe jeŜeli są to środki pomocowe to wtedy w umowie 
wskazany jest raczej krótki czas i staramy się rozpoczynać wtedy kiedy to jest moŜliwe , ale 
powinna być wiosna . Odnośnie „betonówki „ , to Klępino ma połączenie dobrą drogą . 
Przewodnicząca komisji zapytała się , dlaczego nie ma zapisanych środków na wymianę 
punktów świetlnych na energooszczędne .  
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe powinno to być juŜ zrobione , ale są problemy z podpisaniem 
umowy , a środków nie ma, bo zapłata jest za zaoszczędzone środki na energii. 
Przewodnicząca zapytała się członków komisji ,czy mają jakieś uwagi bądź pytania  do 
projektu budŜetu . 
Wobec barku pytań , komisja przyjęła następującą opinię  , a mianowicie :  
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Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard Szczeciński na 2007 rok . 
Ad.4 
Przewodnicząca odczytała następujące projekty uchwał przygotowane pod obrady sesji  do 
 zaopiniowania przez komisję :  
- projekt uchwały Nr III/11/06 w sprawie ustalenia wynagrodzenia wójta – komisja  
  zaopiniowała pozytywnie , 
- projekt uchwały Nr III/12/06 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i  
  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007 r.  
Wójt Gminy – odnosząc się do tego projektu uchwały powiedział ,Ŝe wynagrodzenia 
członków komisji są niŜsze , odbyło się wczoraj ostatnie posiedzenie komisji alkoholowej i z 
dniem 31.12.2006 r. zostanie rozwiązana komisja i powołany nowy skład i to będzie na 
kadencję . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt uchwały Nr III/13/06 w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy gminy Stargard 
Szczeciński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
poŜytku publicznego i  stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego w 2007 r. „- z 
uwagi na brak uwag komisja zaopiniowała pozytywnie ,  
- projekt uchwały Nr III/14/06 w sprawie zmiany uchwały w regulaminie udzielania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym  dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Stargard 
Szczeciński . 
Przewodnicząca komisji zapytała się czy dzieciom uczącym się w „O” teŜ się naleŜy 
stypendium socjalne , bo prawdopodobnie zmieniły się przepisy i będzie się naleŜało . 
Zastępca wójta omówił projekt w/w  uchwały , a sprawę stypendium dla dzieci  w „ O” 
postara się wyjaśnić jak najszybciej , po sprawdzeniu przepisów jeŜeli jest faktycznie  taka 
zmiana  . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt uchwały Nr III/15/06 w sprawie zwołania zebrań wiejskich – komisja projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie . 
Przewodnicząca komisji równieŜ odczytała projekt uchwały Nr III/16/06 w sprawie planu 
pracy Rady Gminy na rok 2007 , nad  którym komisja wcześniej dyskutował . Projekt 
uchwały komisja zaopiniowała pozytywnie .  
Ad.5  
Brak  
Ad.6  
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj  
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie komisji . 
 
 
Protokołowała :                                                                                Przewodnicząca Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                     ElŜbieta Kucaj  
Data sporządzenia :                                                                            Data podpisania :  
2006.12.19                                                                                       2007. …………………                     
  
 
 
 
 


